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OR.IV.0022.1.35.2024 

PROTOKÓŁ NR 18/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Raciborskiego 

w dniu 17 września 2024 r. 

Starostwo Powiatowe w Raciborzu 

Plac Okrzei 4, 47 – 400 Racibórz 

 

Obecni na posiedzeniu Zarządu Powiatu Raciborskiego, według listy obecności, 

stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta Grzegorz Swoboda. Przewodniczący posiedzenia 

stwierdził, na podstawie listy obecności, wymagane quorum Zarządu Powiatu Raciborskiego 

do podejmowania uchwał.  

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 9:00, odbyło się w budynku A, na I piętrze,  

w sali Zarządu. 

Starosta zaproponował, aby oddawanie głosu sygnalizowane było poprzez 

podniesienie ręki. Przed każdym głosowaniem będzie zadawał pytanie kto jest za danym 

rozstrzygnięciem, przykładowo zaakceptowaniem/podjęciem uchwały, itp. 

W dalszej kolejności Starosta wniósł o rozszerzenie porządku posiedzenia o: 

1) projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa Dyrektorowi Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

nr 2 "Mechanik" w Raciborzu Panu Sławomirowi Janowskiemu do złożenia 

wniosku o akredytację w ramach programu ERASMUS+ w sektorze: Kształcenie  

i szkolenie zawodowe na lata 2021-2027, 

2) projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie wyrażenia zgody       

na zawarcie kolejnej umowy najmu części nieruchomości zlokalizowanej                

w Zespole Szkół Ogólnokształcących nr 1 w Raciborzu, 

3) pismo Dyrektora Szpitala Rejonowego im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu                      

nr NGF/26/09/24 z dnia 13 września 2024 r. w sprawie zwiększenia umowy 

pożyczki na realizację projektu Głębokiej termomodernizacji.  

Jednocześnie Starosta poinformował, że w materiałach dodatkowych przekazana 

została nowa wersja projektu uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie wyrażenia 

zgody na zmianę wierzyciela Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

Szpitala Rejonowego im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu, w związku z powyższym projekt 
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uchwały znajdujący się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 844051                

nie będzie omawiany. 

Starosta zapytał, kto jest za przyjęciem porządku posiedzenia? 

Po zmianach, Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 

0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących – przyjął szczegółowy porządek posiedzenia,  

który stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ww. materiały dodatkowe zostaną omówione stosownie w pkt 6 protokołu. 

Starosta wyznaczył Członków Zarządu, Sekretarza Powiatu, Skarbnika Powiatu  

do zreferowania poszczególnych punktów porządku posiedzenia, zgodnie z podziałem 

kompetencji w zakresie nadzoru i koordynacji spraw prowadzonych w komórkach 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego w Raciborzu i jednostkach organizacyjnych Powiatu 

Raciborskiego. 

 

TEMATYKA  POSIEDZENIA: 

 

1. Bieżąca informacja nt. sytuacji powodziowej w Powiecie Raciborskim. 

2. Przyjęcie Protokołu Nr 17/2024 z posiedzenia Zarządu Powiatu Raciborskiego  

w dniu 10 września 2024 r. 

3. Projekty uchwał Rady Powiatu Raciborskiego. 

4. Projekty uchwał Zarządu Powiatu Raciborskiego. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Materiały dodatkowe. 

7. Dyrektor Szpitala Rejonowego im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu. 

8. Karta informacyjna Wydziału Komunikacji i Transportu dot. zapoznania się z protokołami 

z posiedzeń Rady Nadzorczej Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej Sp. z o.o.                 

z dnia 11 lipca 2024 r. i 30 sierpnia 2024 r. 

 

Starosta poinformował, że kolejne planowane posiedzenie odbędzie się w tut. Starostwie  

24 września 2024 r. o godz. 09:00. 
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Ad. 1 

 

Starosta omówił aktualną sytuację powodziową w powiecie raciborskim i zreferował               

podjęte działania. Sytuacja hydrologiczna w regionie jest na bieżąco analizowana. Podkreślił 

ogromne zaangażowanie wszystkich służb. Jednocześnie poinformował, że w mediach 

społecznościowych rozpowszechniane są nieprawdziwe informacje, które wzbudzają 

niepotrzebną panikę.  

W nawiązaniu do wypowiedzi Starosty Sekretarz Powiatu przypomniała,                                     

że Rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 16 września 2024 r. wprowadzony został stan 

klęski żywiołowej na obszarze części województwa dolnośląskiego, opolskiego oraz 

śląskiego, w tym również w powiecie raciborskim, na okres 30 dni od dnia jego ogłoszenia. 

 

Ad. 2 

 

Starosta zapytał, kto jest za przyjęciem Protokołu Nr 17/2024 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Raciborskiego w dniu 10 września 2024 r. bez odczytywania, który był do wglądu  

w Wydziale Organizacyjnym? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – przyjął Protokół Nr 17/2024 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Raciborskiego w dniu 10 września 2024 r. wraz z poprawkami redakcyjnymi na stronie 4, 7, 

12 i 13. 

 

Ad. 3 

 

Starosta poinformował, iż w celu omówienia projektów uchwał Rady Powiatu Raciborskiego 

dotyczących Szpitala Rejonowego im. dr. J. Rostka w Raciborzu na posiedzenie zaproszony 

został Dyrektor Szpitala. Jednakże ze względu na zaplanowane w Szpitalu na godz. 8.30 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Raciborskiego Dyrektor dołączy do Zarządu 

w dalszej części posiedzenia. 

 

Członek Zarządu Marek Kurpis przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Raciborskiego              

w sprawie wyrażenia zgody na zmianę wierzyciela Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej Szpitala Rejonowego im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu. 
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Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                  

UID 844242. 

Zarząd po zapoznaniu się z projektem uchwały postanowił, że powróci do jego omawiana, 

gdy będzie już obecny Dyrektor Szpitala. 

 

Członek Zarządu Marek Kurpis omówił projekt uchwały Rady Powiatu Raciborskiego              

w sprawie zatwierdzenia programu naprawczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej Szpitala Rejonowego im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                  

UID 844086. 

Członek Zarządu przypomniał, że w sprawozdaniu finansowym Szpitala Rejonowego                     

im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu za 2023 rok wykazana została strata netto w wysokości                             

7 509 584,15 zł, w związku z powyższym Dyrektor przygotował program naprawczy, który 

przedłożył Radzie Powiatu Raciborskiego do zatwierdzenia. 

W ocenie Dyrektora wśród przyczyn trudnej sytuacji finansowej i wyniku finansowego                 

za 2023 rok należy wymienić: 

• niedoszacowanie procedur i utrzymywanie gotowości bloku operacyjnego, 

• zbyt wysokie koszty osobowe w stosunku do przychodów, 

• zbyt wysokie koszty zużycia materiałów medycznych i leków w stosunku                              

do przychodów, 

• brak pokrycia finansowego kosztów wykonywanych usług, 

• ustawowy wzrost wynagrodzeń, bez zapewnienia pełnego finansowania wzrostu 

wynagrodzeń, 

• rosnące braki specjalistów – lekarzy i pielęgniarek. 

Szpital wprowadził już politykę zmierzająca do ograniczenia kosztów, w szczególności 

ograniczenia zatrudnienia, ograniczenie bieżącego zużycia materiałów, wyrobów medycznych 

oraz wielu innych niezbędnych do funkcjonowania wydatków. 

Całokształt działań naprawczych i restrukturyzacyjnych powinien doprowadzić do stopniowej 

poprawy wyniku finansowego oraz zmniejszenia wartości zobowiązań przeterminowanych. 

Cel możliwy do osiągnięcia na koniec 2024 roku to osiągnięcie zysku po zapłacie za 100% 

przekroczeń w ryczałcie i przekroczeń w świadczeniach nielimitowanych.  

Starosta zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu 

Raciborskiego w sprawie zatwierdzenia programu naprawczego Samodzielnego Publicznego 
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Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpitala Rejonowego im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu oraz 

jego przekazaniem na sesję w dniu 24 września 2024 r.? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,              

0 głosów wstrzymujących – pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu 

Raciborskiego w sprawie zatwierdzenia programu naprawczego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpitala Rejonowego im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu oraz 

postanowił o jego przekazaniu na sesję w dniu 24 września 2024 r. 

 

Członek Zarządu Marek Kurpis przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Raciborskiego              

w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia oświatowych jednostek budżetowych, które 

gromadzą dochody na wyodrębnionym rachunku, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia, 

sposobu i trybu sporządzania planu finansowego, dokonywania zmian w tym planie                      

i ich zatwierdzania. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                  

UID 842471. 

Szczegółowych informacji w temacie udzielił Skarbnik Powiatu. Wyjaśnił, że na wniosek 

dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 2 "Mechanik" w Raciborzu 

proponuje się dokonania zmian w uchwale Nr XXIII/217/2016 Rady Powiatu Raciborskiego  

z dnia 25 października 2016 r., które pozwolą na większą elastyczność w zakresie 

pozyskiwania dochodów własnych o odsetki bankowe od środków na wydzielonym rachunku, 

sprzedaż surowców wtórnych oraz usług realizowanych przez jednostkę na rzecz podmiotów 

zewnętrznych. Doprecyzowano cele, na które środki zgromadzone na wydzielonym rachunku 

bankowym mogą być wydawane. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zaakceptował proponowane zmiany. Jednocześnie, w toku 

dyskusji polecił Kierownikowi Referatu Edukacji, aby w treści uchwały uwzględnić wpływy 

za korzystanie z obiektów i urządzeń placówki.  

Starosta zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu 

Raciborskiego w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia oświatowych jednostek 

budżetowych, które gromadzą dochody na wyodrębnionym rachunku, źródeł tych dochodów  

i ich przeznaczenia, sposobu i trybu sporządzania planu finansowego, dokonywania zmian     

w tym planie i ich zatwierdzania wraz z autopoprawką zgłoszoną podczas posiedzenia oraz 

jego przekazaniem na sesję w dniu 24 września 2024 r.? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,              

0 głosów wstrzymujących – pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu 
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Raciborskiego w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia oświatowych jednostek 

budżetowych, które gromadzą dochody na wyodrębnionym rachunku, źródeł tych dochodów                             

i ich przeznaczenia, sposobu i trybu sporządzania planu finansowego, dokonywania zmian      

w tym planie i ich zatwierdzania wraz z autopoprawką oraz postanowił o jego skierowaniu              

na sesję w dniu 24 września 2024 r. 

Po zmianach, projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                  

UID 845259. 

 

Ad. 4 

 

Starosta poprosił Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektów uchwał Zarządu w zakresie 

spraw finansowych. 

 

Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie 

dokonania zmian w budżecie Powiatu Raciborskiego na 2024 rok (rezerwa) wraz                            

z autopoprawkami. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                  

UID 843870. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Powiatu Raciborskiego na 2024 rok (rezerwa) wraz z autopoprawkami zgłoszonymi podczas 

posiedzenia? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,              

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu 

Raciborskiego na 2024 rok (rezerwa) wraz z autopoprawkami. 

Po zmianach, uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest             

w Wydziale Organizacyjnym. 

 

Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie 

dokonania zmian w budżecie Powiatu Raciborskiego na 2024 rok wraz z autopoprawkami. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                  

UID 843871. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Powiatu Raciborskiego na 2024 rok wraz z autopoprawkami zgłoszonymi podczas 

posiedzenia? 
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Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,              

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu 

Raciborskiego na 2024 rok wraz z autopoprawkami. 

Po zmianach, uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest              

w Wydziale Organizacyjnym. 

 

Skarbnik Powiatu omówił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie zmiany 

rocznego planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 

zleconych powiatowi na rok 2024 wraz z autopoprawkami. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                  

UID 843872. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany rocznego planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych powiatowi 

na rok 2024 wraz z autopoprawkami zgłoszonymi podczas posiedzenia? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,              

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie zmiany rocznego planu finansowego 

zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych powiatowi na rok 2024 

wraz z autopoprawkami. 

Po zmianach, uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest              

w Wydziale Organizacyjnym. 

 

Skarbnik Powiatu omówił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie zmiany 

planów finansowych Starostwa Powiatowego w Raciborzu oraz jednostek organizacyjnych 

Powiatu Raciborskiego na 2024 rok wraz z autopoprawkami. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                  

UID 843875. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany planów finansowych 

Starostwa Powiatowego w Raciborzu oraz jednostek organizacyjnych Powiatu Raciborskiego 

na 2024 rok wraz z autopoprawkami zgłoszonymi podczas posiedzenia? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,              

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie zmiany planów finansowych 

Starostwa Powiatowego w Raciborzu oraz jednostek organizacyjnych Powiatu Raciborskiego 

na 2024 rok wraz z autopoprawkami. 
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Po zmianach, uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest               

w Wydziale Organizacyjnym. 

 

Skarbnik Powiatu omówił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie zmiany 

planu finansowego środków pochodzących z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na lata 

2023-2026. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                  

UID 843877. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany planu finansowego 

środków pochodzących z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na lata 2023-2026? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,              

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie zmiany planu finansowego środków 

pochodzących z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na lata 2023-2026. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

Skarbnik Powiatu kończąc omawianie uchwał finansowych zaproponował, aby rozważyć 

wprowadzenie odpłatności na rzecz Domu Pomocy Społecznej „Złota Jesień” w Raciborzu 

przez Stowarzyszenie na Rzecz Wspierania Osób Niepełnosprawnych „Dom” prowadzące               

w siedzibie DPS przy ul. Grzonki 1 Środowiskowy Dom Samopomocy w Raciborzu. 

W związku z powyższym Zarząd Powiatu Raciborskiego polecił Kierownikowi Referatu 

Spraw Społecznych rozeznać ww. temat.  

 

Sekretarz Powiatu omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie 

upoważnień do składania oświadczeń woli związanych z realizowaniem bieżącej działalności 

powiatu przez Zamek Piastowski w Raciborzu. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                  

UID 843765. 

Sekretarz Powiatu wyjaśniła, iż w celu umożliwienia bieżącego i prawidłowego 

funkcjonowania Zamku zasadne jest udzielenie pełnomocnictwa Zastępcy Dyrektora Zamku 

Piastowskiego w Raciborzu do składania oświadczeń woli związanych z: 

1) bieżącym kierowaniem jednostką i jej funkcjonowaniem oraz administrowaniem 

mieniem, w jakie została wyposażona, 
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2) wykonywaniem zadań statutowych jednostki i przeprowadzaniem postępowań                     

o udzielenie zamówień publicznych w ramach tych zadań, 

3) dysponowaniem środkami budżetowymi w ramach wydatków określonych w planie 

finansowym jednostki za dany rok.  

Dodatkowo w projekcie uchwały zaproponowano, aby w razie nieobecności dyrektora i jego 

zastępcy do ww. czynności upoważnić jeszcze jednego pracownika jednostki. 

W toku dyskusji Zarząd Powiatu Raciborskiego uznał, iż na chwilę obecną zasadne jest 

udzielenie upoważnienia tylko zastępcy dyrektora. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie upoważnień do składania 

oświadczeń woli związanych z realizowaniem bieżącej działalności powiatu przez Zamek 

Piastowski w Raciborzu wraz z autopoprawkami zgłoszonymi podczas posiedzenia? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,              

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie upoważnień do składania oświadczeń 

woli związanych z realizowaniem bieżącej działalności powiatu przez Zamek Piastowski                  

w Raciborzu wraz z autopoprawkami. 

Po zmianach, uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest               

w Wydziale Organizacyjnym. 

Jednocześnie Zarząd polecił Inspektorowi Biura Obsługi Starosty, aby przy przekazaniu 

niniejszej uchwały do realizacji i bieżącego stosowania przez osoby upoważnione 

przypomnieć, że dokonywanie jakichkolwiek wydatków ze środków budżetowych jednostki 

wymaga zachowania procedur i zasad obiegu dokumentów finansowych oraz kontrasygnaty 

Głównego Księgowego Centrum Usług Wspólnych w Raciborzu. 

 

Członek Zarządu Marek Kurpis przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego 

w sprawie: 

1) wyboru najkorzystniejszej oferty w otwartym konkursie ofert na powierzenie               

do realizacji zadania publicznego Powiatu Raciborskiego z zakresu przeciwdziałania 

przemocy domowej (program korekcyjno-edukacyjny), 

2) wyboru najkorzystniejszej oferty w otwartym konkursie ofert na powierzenie               

do realizacji zadania publicznego Powiatu Raciborskiego z zakresu przeciwdziałania 

przemocy domowej (program psychologiczno-terapeutyczny). 

Ww. projekty uchwał znajdują się w systemie informatycznym Mdok pod numerami                  

UID 843478 i 843570. 
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Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty  

w otwartym konkursie ofert na powierzenie do realizacji zadania publicznego Powiatu 

Raciborskiego z zakresu przeciwdziałania przemocy domowej (program korekcyjno-

edukacyjny)? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,              

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty                 

w otwartym konkursie ofert na powierzenie do realizacji zadania publicznego Powiatu 

Raciborskiego z zakresu przeciwdziałania przemocy domowej (program korekcyjno-

edukacyjny). 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty  

w otwartym konkursie ofert na powierzenie do realizacji zadania publicznego Powiatu 

Raciborskiego z zakresu przeciwdziałania przemocy domowej (program psychologiczno-

terapeutyczny)? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,              

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty                 

w otwartym konkursie ofert na powierzenie do realizacji zadania publicznego Powiatu 

Raciborskiego z zakresu przeciwdziałania przemocy domowej (program psychologiczno-

terapeutyczny). 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

Nawiązując do uchwał dotyczących wyboru ofert w konkursach z zakresu przeciwdziałania 

przemocy domowej Zarząd polecił Kierownikowi Referatu Spraw Społecznych przygotować 

informację, czy zadania te mają charakter obligatoryjny i czy środki można przeznaczyć               

na inne zadania o terapeutycznym charakterze, np. badania profilaktyczne. 

 

W tym miejscu o godz. 10.30 do obecnych na posiedzeniu dołączył Dyrektor Szpitala 

Rejonowego im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu Ryszard Rudnik. 
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Ad. 5 

 

Skarbnik Powiatu omówił kartę informacyjną Wydziału Finansowego dot. przedstawienia 

zmian w planach finansowych Starostwa Powiatowego oraz jednostek podległych                           

na 2024 rok. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem               

UID 845164. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się ze zmianą planu finansowego Starostwa 

Powiatowego w Raciborzu na 2024 r. 

 

Skarbnik Powiatu przedstawił kartę informacyjną Wydziału Finansowego dot. prognozy 

sytuacji finansowej Powiatu w 2025 r. w związku ze zmianą ustawy o dochodach jednostek 

samorządu terytorialnego.  

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                 

UID 844033. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się wstępnie z kartą informacyjną i postanowił,                  

że powróci do jej omawiania na kolejnym posiedzeniu. 

 

Sekretarz Powiatu omówiła kartę informacyjną Biura Obsługi Starosty dot. zwiększenia planu 

wydatków Biura Obsługi Starosty na realizację wydarzeń kulturalnych w ramach obchodów 

Jubileuszu 60-tej rocznicy śmierci Abp. Józefa Feliksa Gawliny. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                 

UID 843835. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z przedmiotową kartą informacyjną, a następnie 

wyraził zgodę na zwiększenie planu wydatków w wysokości 20 500,00 zł. 

 

W tym miejscu Członek Zarządu Marek Kurpis zaproponował, aby kartę informacyjną  

Wydziału Komunikacji i Transportu dot. zapoznania się z protokołami z posiedzeń Rady 

Nadzorczej Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej Sp. z o.o. z dnia 11 lipca 2024 r.                

i 30 sierpnia 2024 r., ujętą w kolejnym punkcie porządku posiedzenia, omówić po materiałach 

dodatkowych, na co obecni na posiedzeniu wyrazili zgodę. 

 

Sekretarz Powiatu przedstawiła informację o terminach posiedzeń komisji stałych Rady 

Powiatu Raciborskiego, zaplanowanych na wrzesień 2024 r. 
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Ww. informacja znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID: 843636. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z informacją. 

 

Sekretarz Powiatu zapoznała obecnych na posiedzeniu z zawiadomieniem Wydziału Nadzoru 

Prawnego Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach z dnia 12 września 2024 r.                   

o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały                  

Nr IV/38/2024 Rady Powiatu Raciborskiego z dnia 27 sierpnia 2024 r. w sprawie wysokości 

diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym Powiatu 

Raciborskiego. 

Ww. zawiadomienie znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                   

UID 843844. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z zawiadomieniem. 

 

Członek Zarządu Marek Kurpis przedstawił uchwałę nr 2/II/2024 Powiatowej Społecznej 

Rady Do Spraw Osób Niepełnosprawnych w Raciborzu z 11 września 2024 r. w sprawie 

wyrażenia opinii na temat projektu uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie zmiany 

uchwały dotyczącej zadań z zakresu rehabilitacji osób niepełnosprawnych oraz wielkości 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych               

na realizację tych zadań w roku 2024. 

Ww. opinia znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 843958. 

Członek Zarządu poinformował, iż Powiatowa Społeczna Rada Do Spraw Osób 

Niepełnosprawnych w Raciborzu wyraziła pozytywną opinię w sprawie zmiany 

przedmiotowej uchwały. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z ww. opinią oraz postanowił o jej przekazaniu  

na sesję w dniu 24 września 2024 r. 

 

Sekretarz Powiatu przedstawiła uchwałę Nr IV/60/2024 Rady Powiatu Tarnogórskiego z dnia 

27 sierpnia 2024 r. w sprawie zmian w systemie finansowania jednostek samorządu 

terytorialnego. 

Ww. uchwała znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 843693. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z ww. uchwałą i postanowił, że powróci                    

do zagadnienia na kolejnym posiedzeniu, w punkcie posiedzenia, w którym omawiana będzie 

karta informacyjna Wydziału Finansowego dot. prognozy sytuacji finansowej Powiatu                     

w 2025 r. w związku ze zmianą ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego.                     
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Ad. 6 

 

W tym miejscu Starosta rozpoczął omawianie materiałów dodatkowych. 

 

Członek Zarządu Marek Kurpis przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego 

w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Dyrektorowi Centrum Kształcenia Zawodowego                     

i Ustawicznego nr 2 "Mechanik" w Raciborzu Panu Sławomirowi Janowskiemu do złożenia 

wniosku o akredytację w ramach programu ERASMUS+ w sektorze: Kształcenie i szkolenie 

zawodowe na lata 2021-2027. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                  

UID 845259. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

Dyrektorowi Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 2 "Mechanik"                          

w Raciborzu Panu Sławomirowi Janowskiemu do złożenia wniosku o akredytację w ramach 

programu ERASMUS+ w sektorze: Kształcenie i szkolenie zawodowe na lata 2021-2027? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,              

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

Dyrektorowi Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 2 "Mechanik"                            

w Raciborzu Panu Sławomirowi Janowskiemu do złożenia wniosku o akredytację w ramach 

programu ERASMUS+ w sektorze: Kształcenie i szkolenie zawodowe na lata 2021-2027. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

Wicestarosta Ewa Lewandowska przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Raciborskiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu części 

nieruchomości zlokalizowanej w Zespole Szkół Ogólnokształcących nr 1 w Raciborzu. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                  

UID 843926. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu części nieruchomości zlokalizowanej w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących nr 1 w Raciborzu? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 5 Członków – 5 głosami za, 0 głosów przeciw,              

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
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umowy najmu części nieruchomości zlokalizowanej w Zespole Szkół Ogólnokształcących              

nr 1 w Raciborzu. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

W tym miejscu o godz. 10.50 posiedzenie opuścił Starosta. Dalszej części posiedzenia, 

zgodnie z § 66 ust. 1 Statutu Powiatu Raciborskiego, przewodniczyła Wicestarosta                     

Ewa Lewandowska. 

 

Ad. 7 

 

Członek Zarządu Marek Kurpis przedstawił nową wersję projektu uchwały Rady Powiatu 

Raciborskiego w sprawie wyrażenia zgody na zmianę wierzyciela Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpitala Rejonowego im. dr. Józefa Rostka                       

w Raciborzu. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                  

UID 844609. 

Wicestarosta Ewa Lewandowska poprosiła Dyrektora Szpitala o omówienie tematu. 

Dyrektor Szpitala wyjaśnił, iż o wyrażenie zgody na zmianę wierzyciela wystąpiła firma 

ENERKO ENERGY Sp. z o.o. z siedzibą w Kielcach, która jest wierzycielem szpitala. 

Przepisy stanowią, iż zmiana wierzyciela samodzielnego publicznego zakładu opieki 

zdrowotnej może nastąpić po wyrażeniu zgody przez podmiot tworzący, czyli Radę Powiatu 

Raciborskiego. Podmiot tworzący wydaje zgodę albo odmawia jej wydania, biorąc pod uwagę 

konieczność zapewnienia ciągłości udzielania świadczeń zdrowotnych oraz w oparciu                   

o analizę sytuacji finansowej i wynik finansowy samodzielnego publicznego zakładu opieki 

zdrowotnej za rok poprzedni. Zgodę wydaje się po zasięgnięciu opinii kierownika 

samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej. 

Dyrektor Szpitala poinformował, iż wyraził pozytywną opinię w przedmiotowej sprawie.  

Zarząd Powiatu Raciborskiego po zapoznaniu się z ww. projektem uchwały Rady Powiatu 

Raciborskiego oraz wysłuchaniu Dyrektora Szpitala postanowił, że powróci do jego 

omawiania na kolejnym posiedzeniu. 

 

W następnej kolejności Wicestarosta Ewa Lewandowska poprosiła Dyrektora Szpitala                    

o omówienie Programu naprawczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
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Zdrowotnej Szpitala Rejonowego im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu. Poinformowała 

Dyrektora, że Zarząd zapoznał się już z projektem uchwały Rady Powiatu Raciborskiego               

w tej sprawie i zaopiniował go pozytywnie, jednak członkowie Zarządu chcieliby również 

wysłuchać Dyrektora Szpitala w tym temacie. 

Dyrektor Szpitala omówił zaproponowany program naprawczy oraz udzielił odpowiedzi                

na pytania obecnych na posiedzeniu.  

 

Ostatnim omawianym w tej części posiedzenia tematem było pismo Dyrektora Szpitala 

Rejonowego im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu nr NGF/26/09/24 z dnia 13 września 2024 r. 

w sprawie zwiększenia umowy pożyczki na realizację projektu Głębokiej termomodernizacji. 

Ww. korespondencja znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                    

UID 844144. 

Dyrektor Szpitala poinformował, że Dyrekcja Szpitala Rejonowego w Raciborzu wnioskuje            

o zwiększenie umowy pożyczki o kwotę 500 000,00 zł dla płatności z przełomu 

września/października 2024 r. Ponadto zaznaczył, iż oczekuje, że Zarząd wywiąże                        

się ze składanych deklaracji dotyczących współfinansowania inwestycji termomodernizacji. 

Inwestycja jest realizowana zgodnie z harmonogramem, nie jest łatwo wygospodarować                 

z budżetu jednostki środki na jej finansowanie, ale zgodnie ze złożoną deklaracją Dyrekcja 

Szpitala zabezpiecza swoją część wkładu i liczy, że wcześniejsze uzgodnienia z Zarządem             

w tej kwestii zostaną dotrzymane. Zdaniem Dyrektora Szpitala udzielona przez Zarząd 

pożyczka mogłaby zostać w przyszłości umorzona. 

Skarbnik Powiatu poinformował, że ustalenia Zarządu w tym temacie były inne, czego 

potwierdzeniem są zapisy w protokołach z posiedzeń Zarządu Powiatu Raciborskiego oraz,  

że spłata pożyczki miałaby być konsekwencją zadeklarowanych oszczędności                               

po zrealizowaniu w Szpitalu projektu TERMO. 

 

Po zakończeniu dyskusji Dyrektor Szpitala opuścił posiedzenie. 

 

Ad. 8 

 

Członek Zarządu Marek Kurpis omówił kartę informacyjną Wydziału Komunikacji                          

i Transportu dot. zapoznania się z protokołami z posiedzeń Rady Nadzorczej 

Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Raciborzu Sp. z o.o. z dnia 11 lipca 2024 r.                                   

i 30 sierpnia 2024 r. 
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Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                  

UID 841679. 

Członek Zarządu poinformował, iż przedmiotem obu posiedzeń Rady Nadzorczej PKS było 

przedstawienie przez Zarząd PKS bieżącej sytuacji ekonomiczno-finansowej Spółki                  

oraz sprawy bieżące. Dodatkowo na posiedzeniu w dniu 11 lipca 2024 r. Rada Nadzorcza 

dokonała oceny realizacji celów zarządczych za poprzedni rok obrotowy, a następnie, mając 

na uwadze uzyskaną przez Prezesa ilość punktów, podjęła uchwałę w sprawie wystąpienia                  

z umotywowanym wnioskiem do Zgromadzenia Wspólników o przyznanie Zarządowi 

wynagrodzenia uzupełniającego za rok obrotowy 2023. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z przedstawionymi protokołami. 

 

O godz. 11:30 Wicestarosta Ewa Lewandowska zakończyła posiedzenie Zarządu Powiatu 

Raciborskiego. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: 

Inspektor 

w Wydziale Organizacyjnym 

 

Beata Roesler 

 

Prowadzący posiedzenie: 

Starosta 

 

Grzegorz Swoboda 

 

Wicestarosta 

 

Ewa Lewandowska 
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Załączniki: 

1. Lista obecności z posiedzenia Zarządu Powiatu Raciborskiego w dniu 17 września 2024 r. 

2. Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu Raciborskiego w dniu 17 września 2024 r. 


